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Revisor: Anita Skoglund 
   

1. Mötets öppnande 

Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Kenneth Harrysson kom in som ersättare då Göran Larsson saknades på mötet.  

 

3. Dagordning denna godkändes 

Denna godkändes. 

 

4. Justering av dagens protokoll 

Anita Skoglund valdes att jämte ordf. justera dagens protokoll. 

 

5. Föregående protokoll: 

Föregående protokoll 23/8-23 lästes och lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport 

Denna tittades på och löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 

 

7. Personal 

Leif är nu anställd som hallvärd t.o.m. 15/4-24.  

Det har gjorts en lönejustering enl. gällande kollektivavtal. 

 

8. Underhåll/Reparationer/Investeringar 

- Byggnaden/läckage  

Borås Kommun är informerade om de problem som har dykt upp i hallen sedan vi 

startade upp verksamheten den 18/9-23. En lampa har släckts (3st totalt nu) då den gått 

sönder och bara blinkade. Ang. att det fortfarande läckt in vatten så har detta åtgärdats 

genom att man gått upp på taket och rensat stuprännorna som var igensatta vilket 

ledde till att det rann över vatten där det inte borde. Kommunen har kontaktats och vi 

har fått tillgång till ett felanmälningssystem där vi kan lägga in ärenden som skall/bör 

åtgärdas. 
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9. Skrivelser 

Finns inga inkomna att rapportera om. 

10. Hemsidan 

Inget nytt att rapportera. 

 

11. Samarbetspartners 

- Avtal  

Inga nya för närvarande att rapportera om. 

- Bansponsring  

Vi kommer att kalla till ett extra årsmöte den 8/11-23 ang. ett nytt Hallkort/träningskort. 

 

12. Kommittéer 

- Tävlingskommittén  

Vi har haft ett möte med berörda klubbar där vi har planerat in kommande tävlingar för 

2024 års tävlingskalender, dessa tävlingsdatum skickar nu berörda klubbar nu in till 

Svenska bouleförbundet för godkännande.  

- Utvecklingskommittén 

Inget nytt att rapportera. 

 

13. Gemensamt ansvar 

- Idrottsskolan 

Startar V40-43 samt följs av V45-48. BOR sköter första sammankomsten och Ymer tar 

den andra.  

SSÖ har den 24/9 genomfört en städning i hallen inför kommande inomhussäsong. 

 

14. Caféterian 

Denna har startats upp under september och fr.o.m. V40 är den öppen t.o.m 19:00. Är 

man intresserad av att ha någon form av fika senare än detta så kontaktar man fiket 

innan man sätter igång kvällsträningen (mån-torsdag). 

 

15. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  

 

16. Kvarstående frågor 

- Introduktionskvällar 

Den 19 okt på kvällen samt 21 okt på dagtid kommer vi ha en introduktion för nybörjare 

som vill börja träna samt spela boule. Ett informationsblad kommer att förmedlas till 

medlemsklubbarna som skall hjälpas åt att förmedla detta via sociala medier samt 

företag. Samtliga medlemmar i BBA uppmanas att hjälpa till med detta.  

 

17. Övriga frågor 

Vi kommer att få tillgång till ett 20-tal stolar från Kinds bouleklubb som kommer att 

lägga ner sin verksamhet, dessa kommer att hämtas under hösten.  

Hallserien kommer att starta på tisdag V44. 
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18. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 25/10 följt av ett extra årsmöte den 8/11 

samt styrelsemöte den 22/11-23. 

   

19. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

Leif Mollberg 

 

 

Justeras: 

 

 

 

 

Jan-Åke Brandt    Anita Skoglund  


